
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno - Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena:
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté:

22.2.2024 17.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
I.Kremitovská, S.Zemanová, L.Belcredi, T.Bláha, P.Jelínek, 
O.Lupečka, R.Sikora, O.Zendulka, J. Drbal 
M. Chaloupka, J,Knauer Belcredi,

pí místostarostka A. Stejskalová, za ORF L.Stehlík, D.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné na místě i se vzdáleným přístupem 
(I.Kremitovská) a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Předseda otevřel diskuzi 
k zaslanému návrhu programu jednání - nebylo návrhů na doplnění či změnu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. Rozpočtová opatření č. 1/2024
3. Dotace organizacím z rozpočtu MČ Brno - Líšeň na rok 2024
4. Rozpočtové opatření č.2/2024
5. Různé

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele - J. Drbal požádal o návrhy - navrhl p. L. Belcrediho, který s návrhem 
souhlasí - nebyl další návrh

usnesení: FV volí p. L. Belcrediho za ověřovatele zápisu

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtová opatření ě. 1/2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

O. Zendulka - dotaz k příjmům z úroků resp. jejich části a jejich využití na krytí nákladů za 
energie - zodpověděl D. Hakl (další takto podfinancované položky by již neměly být), 
k zapojení dalších finančních prostředků z úroků v průběhu roku - zodpověděl L.Stehlík - 
ano, v případě potřeby mohou být postupně zapojeny

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské částí Brno-Líšeň
vzít na vědomí

rozpočtové opatření č.1/2024, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 
744 tis. Kč dle přílohy

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato



v
3) Dotace organizacím z rozpočtu MC Brno - Líšeň na rok 2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

O.Zendulka - hlásí střet zájmů s vazbou na Líšeň sobě z.s., Do tance s radostí z.s.

A. Stejskalová - informovala o schůzce se zástupci TJ Sokol, dotace byla zatím vyjmuta 
s tím, že RMČ se tímto bodem bude ještě zabývat na svém jednání 28.2.2024

D. Hakl - informoval, že 3 organizace nesplnily parametry nastavené komisí, proto jim 
sportovní komise nenavrhla žádnou částku, RMČ ve své kompetenci nějaké finanční 
prostředky navrhuje

O. Zendulka — pokud by TJ Sokol dotaci neobdržel, co bude s těmito zbylými financemi? D. 
Hakl - zůstaly by v rezervě

O.Zendulka - otevírá otázku kritérií, která by měla být předem známá

A.Stejskalová - v některých rezortech se kritéria těžko specifikují, proto např. sociální komise 
si zve žádající subjekty najednání, obdobně si pozvala subjekty i kulturní komise

- proběhla další výměna názorů na otázku kritérií hodnocení - vhodná by byla, asi nereálné 
očekávat od komisí, že by je mohla připravit, u některých rezortů je problematické je 
specifikovat

J.Drbal - dotaz k účelu využití případně přidělené dotace v případě krácení proti návrhu 
v oblasti sportu

A. Stejskalová - komise sportovní navrhla výši krácené dotace bez specifikace účelu, RMČ je 
znovu oslovila, nebylo doplněno, proto RMČ daný účel navrhla - poslední odstavec příslušné 
tabulky

O. Lupečka - žadatel by měl řádně uvést, kde jinde žádá a na jaký účel - A. Stejskalová 
potvrzuje, že ve formuláři je uvedeno, kde jinde žádá, ale účel tam není specifikován

O.Lupečka - na bytové komisi se řeší 2 nájemní byty pro SK Líšeň, zda tato záležitost nemá 
souvislost s dotacemi? A.Stejskalová - v žádných dokumentech nebyla zjištěna provázanost 
mezi dotacemi a pronájmem bytů, navíc subjekt za pronájem platí řádné klasické nájemné

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno - Líšeň na rok 2024 
žadatelům ve výši a na účel dle Přílohy č.2
schválit smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno - Líšeň ve znění 
vzoru smlouvy dle Přílohy č.l pro příjemce dotací na účel a v částce dle Přílohy č.2 
pověřit pana starostu podpisem těchto smluv

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato



4) Rozpočtová opatření č. 2/2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

D. Hakl - doplnil přímou vazbu daného RO na předchozí bod, avizoval, že na RMČ 
28.2.2024 bude projednávána případná dotace pro TJ Sokol, která byla zatím vyjmuta, a 
v případě doporučení RMČ poskytnout danému subjektu dotaci budou na únorové jednání 
ZMČ navrženy k zařazení 2 mimořádné body - schválení dotace a příslušné rozpočtové 
opatření

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.2/2024, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy 

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

5) Různé

- nikdo z přítomných neuplatnil podnět k projednání

zapsal: J. Drbal ověřil: L. Belcredi


